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PROTOKÓŁ VI/2011 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu, 

w dniu 5 stycznia 2011r. 
 
 
Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1830 - 19 
 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Pani Maria Lipka-Stępniewska, po czym 
stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 15 radnych. Lista obecności radnych oraz 
gości biorących udział w sesji załączona została do protokołu. 
Wniosek Burmistrza MiG Ogrodzieniec w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej załączony 
został do protokołu.  
 
2.Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad. Do porządku obrad radni nie zgłosili 
uwag przyjmując go jednomyślnie. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości 

Ryczów. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości 

Podzamcze. 
5. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości 
Ryczów na lata 2010-2016. 

Burmistrz referując temat między innymi mówił o założeniach i celach dokumentu 
strategicznego jakim jest plan odnowy miejscowości. Zaznaczył jednocześnie iż dokument 
ten jest niezbędny podczas ubiegania się o zewnętrzne środki finansowe. Zakładamy, iż plany 
odnowy miejscowości zostaną w 75% procentach sfinansowane ze środków zewnętrznych 
pozyskanych w ramach PROW. Szacuje się, że koszt projektów dla Podzamcza wyniesie 514 
tyś, a dla Ryczowa 517 tyś zł. 

Burmistrz zapoznał następnie z przedmiotem samej uchwały. Poinformował na czym polegać 
będzie aktualizacja Planu Odnowy Miejscowości Ryczów i Miejscowości Podzamcze na lata 
2010-2016. Zmiany zawarte w dokumentach zakładały m.in. 
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Dla Ryczowa: 

· Budowę boiska sportowego i placu zabaw; 
· Zabudowa 2 z 8 studni w stylu jurajskim; 
· Remont remizy i „Placu na skale” 
· Budowę kanalizacji 
· Budowę parkingu koło cmentarza, remont ulic i oświetlenia na ulicach Sadowej, 

Pagórkowej, Krętej i Końcowej. 

Dla Podzamcza: 

· Budowę centrum sportowego (wielofunkcyjnego boiska); 
· Remont szkoły (termomodernizacja, wymiana dachu); 
· Remont remizy; 
· Rozbudowa infrastruktury w okolicach Góry Birów (parking, punkt usługowy, 

widowiskowy, toalety); 
· Przeprowadzenie prac konserwatorskich na zamku (zabezpieczenie tras zwiedzania 

zamku). 

w dyskusji między innymi głos zabrali : 
 
Radny Janoska Jerzy zapytał jaka jest kolejność opracowywania planów i kiedy będą 
wykonane następne dla kolejnych miejscowości.  
 
Burmistrz - na każdy plan, na każdą miejscowość przyjdzie czas, dużą część prac wykonujemy 
w Urzędzie ale to co trzeba, wskazanie zadań to wspólnie: sołtysi, radni, mieszkańcy będą 
ustalać - będą w tym celu organizowane spotkania z mieszkańcami. Dokumenty musza być 
zaopiniowane  przez  mieszkańców,  jest  bowiem  wymóg  konsultacji  społecznych  w  tej  
sprawie, a sama już uchwała to końcowa procedura gdy wszystko jest przygotowane 
wówczas dokument trafia do rady. Przepisy szczególne wskazują co zawierać muszą 
dokumenty, jak mają być opracowane i przez kogo zaopiniowane i zatwierdzone. Możemy 
np. przy wyborach sołeckich złożyć wstępne prognozy i potrzeby dla danej miejscowości.  
 
Radny Janoska Jerzy – kiedy będą wybory w sołectwach oraz od czego zależy wysokość 
dotacji  
 
Burmistrz - w tym roku luty/marzec planowane są wybory sołtysów . 
 
Wysokość dotacji zależy od zaplanowanego zadania - od wkładu własnego gminy w to 
zadania, zatem im więcej mamy własnych środków na realizacje zadań tym więcej możemy 
skorzystać . np. w Ogrodzieńcu w ramach odnowy miejscowości wykonaliśmy parkingi 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Panią Małgorzatę 
Janoskę. Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
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Uchwała w sprawie: zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Ryczów. została 
przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwale nadano Nr VI/26/2011 
 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości 
Podzamcze na lata 2010-2016. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Panią Małgorzatę 
Janoskę. Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
 
Uchwała  w  sprawie:  zatwierdzenia  aktualizacji  Planu  Odnowy  Miejscowości  Podzamcze  na  
lata 2010-2016 została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 
Uchwale nadano Nr VI/27/2011 
 
 
Ad. 5 
Zamkniecie obrad. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia VI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu dziękując wszystkim obecnym za udział w niej .  
   
 
Protokół sporządziła M. Piecha     Podpis Przewodniczącej Rady 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_VI_26_2011.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_VI_27_2011.pdf

